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Piotr Kolecki: Magdo, niedawno zostałaś Redaktorem Naczelnym „Wieści Rabczańskich”.
Jakich zmian mogą się spodziewać czytelnicy Wieści? 
Magdalena Zalewska-Tomalak: Nie zostałam Redaktorem Naczelnym. Po wycofaniu się z
redakcji dotychczasowej Naczelnej, nie zajęłam jej funkcji, tylko dołączyłam do zespołu
redakcyjnego czworo chętnych uczniów i razem tworzymy gazetę – bez podziałów na
naczelnych i nie-naczelnych. I to jedyna zmiana, która nastąpiła; innych nie planuję.
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